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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért 300 darab sor a csv lekérdezési maximum egy 
olyan országban, amely öt éven belül embert akar küldeni az űrbe?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Schanda  Tamás  János,  az  Innovációs  és  Technológiai  Minisztérium államtitkára  a  "Miért  nem
működik szeptember óta  a támogatott  projektkereső csv letöltési  funkciója megfelelően?" című,
K/8294.  számú írásbeli  választ  igénylő kérdésemre adott  válaszát  olvasva két  dolog rémlett  fel
bennem:

1. Nem teljes körűen ismertették vele a beosztottak a problémát vagy 

2. nem mond igazat. 

Igazából számomra lényegtelen, ez Ön számára, mint miniszternek adhat okot aggodalomra.

A kérdéses csv lekérdezés, ami jelenleg már félgőzzel, de funkcionál, az 2019.12.11. napján még
nem működött. Az, hogy 300 darab sor a lekérdezési maximum egy olyan országban, amely öt éven
belül embert akar küldeni az űrbe, több mint szégyen. A MÁK honlapján található közzétételi lista
27.000 darab sor után sem ad ki hibaüzenete. Talán kérjenek tőlük segítséget.

Kérdezem Önt:

1. A 15568. számú hiba mennyi ideig állt fent a támogatott projektkereső esetében? 

2. Mennyiben került az új arculat, és „innováció”, valamint a technológiai fejlesztés? 

3. Ki vette át hibával a honlapot? 

4. Miért csak 300 darab sor a lekérdezési maximum a Támogatott projektkereső csv lekérdezése



esetében? 

Budapest, 2020. január 23.

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes
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